

HERITAGE



THE PROJECT. LE PROJET.

Dive into Heritage is an innovative project generously supported by the Kingdom of Saudi Arabia.

Dive into Heritage creates an accessible online platform where cultural and natural UNESCO World Heritage sites and its related intangible cultural heritage can be explored through digital technologies such as 3D models and geolocated digital narratives.

In the first phase of the project 10 pilot World Heritage sites in the Arab States region were selected. Other regions may benefit from Dive into Heritage in the subsequent phases.

Dive into Heritage « Plongez dans le patrimoine » est un projet novateur, généreusement soutenu par le Royaume d'Arabie saoudite.

Dive into Heritage crée une plateforme en ligne accessible à tous où les sites culturels et naturels du patrimoine mondial de l'UNESCO et le patrimoine culturel immatériel qui leur est associé pourront être explorés grâce aux technologies numériques telles que les modèles 3D et les récits numériques géolocalisés.

Dans la première phase du projet, 10 sites pilotes du patrimoine mondial ont été sélectionnés dans la région des États arabes. D'autres régions peuvent bénéficier de Dive into Heritage dans les prochaines phases.

learn more:
en savoir plus :



dive INTO



dive

in.

SIDE EVENT ÉVÉNEMENT PARALLÈLE

23 JULY 2024
23 JUILLET 2024

1.30-2.45 PM
13:30-14:45

ROOM 1 MR 6
SALLE 1 MR 6

13:30-13:45

Welcome address and opening remarks

UNESCO and Ministry of Culture of Saudi Arabia

Allocution de bienvenue et remarques préliminaires

UNESCO et ministère de la Culture d'Arabie saoudite

Exhibition launch

UNESCO and Ministry of Culture of Saudi Arabia

Lancement de l'exposition

UNESCO et ministère de la Culture d'Arabie saoudite

13:45-14:10

Introduction to the Dive into Heritage project and demonstration of the prototype

UNESCO

Introduction au projet Dive into Heritage « Plongez dans le patrimoine » et démonstration du prototype

UNESCO

14:10-14:20

Keynote: Bridging cultural heritage and communities through geospatial technologies

Mr Manuel Fiol, UNOSAT

Discours liminaire : Relier le patrimoine culturel et les communautés grâce aux technologies géospatiales

M. Manuel Fiol, UNOSAT

14:20-14:45

Panel discussion "Digital Doors to Heritage: Enhancing User Experience and Online Access to World Heritage sites"

ICOMOS CIPA, KAIST - Republic of Korea, UNESCO Chair on World Heritage Management and Sustainable Tourism at the German University of Technology in Oman, UNESCO

Panel de discussion « Portes numériques vers le patrimoine : améliorer l'expérience utilisateur et l'accès en ligne aux sites du patrimoine mondial »

ICOMOS CIPA, KAIST - République de Corée, Chaire UNESCO sur la gestion du patrimoine mondial et le tourisme durable à l'Université allemande de technologie d'Oman, UNESCO

Archaeological Site of Leptis Magna, Libya

3D model of the Triumphal Arch on the Dive into Heritage platform

Site archéologique de Leptis Magna, Libye

Modèle 3D de l'Arc de Triomphe sur la plateforme Plongée dans le Patrimoine

Bahla Fort, Oman

3D model integrated on the interactive globe on the Dive into Heritage platform

Fort de Bahla, Oman

Modèle 3D intégré sur le globe interactif de la plateforme Dive into Heritage